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Vliet, D van (Dick); Griffie
fractie
Vragen jaarrekening 2018 GBW

Beste Dick,

Bij deze de vragen van de fractie GBV/ betreffende de jaarrekening 2018.

Zou je deze door kunnen geleiden aan het College van B&W?

Alvast dank daarvoor!

Mochten er onduidelijkheden zljn, dankan men mij benaderen voor eventuele toelichting.

Pagina 8

Verslag signaleert dat potentiële beroepsbevolking toeneemt met 160Á. Deze groei wordt een 'strategische
troefkaart' genoemd. De kwantiteit en kwaliteit van de beroepsbevolking wordt als een belangrijke bron van
economische groei bestempeld. Nu zijn er pÍognoses mbt de kwantiteit. Is er ook informatie over'de
kwaliteit'. Sluit de opleiding van de potentiële beroepsbevolking aan bij het aangeboden werk? Is er
informatie over een onder- of overkwalificering?

Pagina l2lpagina6I:

Gesignaleerd wordt dat de herziening van het sportbesluit mogelijk leidt tot een incidenteel financieel
nadeel. Wordt hier gedoeld op de wijstelling van BTW sportaccommodaties? Betreft het financieel nadeel
dan investeringen of exploitatie? V/ordt een nadeel tav investeringen niet gecompenseerd door de speciale
bijdrageregeling. En is nadeel tav exploitatie niet structureel (ipv incidenteel)?

Pagina 16

Geschreven wordt dat bij deze jaarrekening is onderzocht of bij nadelige bijstellingen dekking mogelijk is
door het aframen van de beschikbaar gestelde kredieten. Tomt dit niet aan het budgetrecht van de
gemeenteraad?

Pagina22

Vanwaar is de plaatsing van statushouders rood gekleurd? Er is toch voldaan aan alle doelen mbt plaatsing
van deze doelgroep? Ook waren er diverse jubelberichten in de pers te lezen.

Pagina 30:

Geopower Oudcamp wordt genoemd. Dit is in Maasland. Waarom staat het in de jaarrekening van Westland
vermeld? Bent u met ons van mening dat sommige delen van Midden-Delfland beter bij Westland zouden
passen?
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Pagina3T:

Er is een behoefteraming opgemaakt bedrijventerreinen en aanvullend onderzoek tbv de ontwikkeling van
de bloembladen van de Greenport Horti Campus. Wanneer worden de rapportages van de raming en het
onderzoek met de gemeenteraad gedeeld?

Pagina 40;

Welke projectvoorstellen van MKB z1jnin2018 door de stuurgroep MKB-investeringsfonds beoordeeld?

Pagina 56:

Gerapporteerd wordt dat college de brede aanpak mbt aangepaste tarievenstructuur maatschappelijke
portefeuille heeft losgelaten. Wat is de achtergrond en motivatie van deze beslissing? Wat zijn de
(fi nanciële) consequenties ervan?

Pagina 103:

Welke projecten moeten nog worden gerealiseerd van het leefomgevingsfonds?

Pagina 114:

Overschot op onkruidbestrijding. Is er voldoende budget beschikbaar voor onkruidbestrijding bij een
'normale'zomer?

Pagina 119

Ambitie is dat 80% van de telefoongesprekken binnen 30 seconden wordt beantwoord. De score in 2018 is
60%o.Delatvan de ambitie ligt niet hoog. En het aantal telefonische contacten daalt (pagina 128). Waarom
wordt de norm niet gehaald? En welke verbetermaatregelen zijn of worden genomen?

Pagína 122

Gemeente experimenteert met 'ontslakt werken'. Herontwikkeling gemeentekantoor 's-Gravenzande en
Wateringen wordt op ontslakte manier vonngegeven. Verslag signaleert dat beide projecten zijn
gerealiseerd. Zijn beide gemeentekantoren herontwikkeld?

Pagina 122:

Cijfers over waardering van ondememers en ondernemersklimaat dateren van20l5. Wordt niet vaker
gemeten? Waarom niet?

Paginal3T:

'Welke uitkomst heeft de evaluatie van de samenwerking met het bureau Bemiddeling en Mediation?

Pagina 144:

Lezenwe dat nu goed: €,12.775,50 voor 21 uur'mediatraining nieuwe wethouders'? Dat is ruim € 608 per
uur! Is dat de enige training die de nieuwe wethouders hebben gevolgd?
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Pagina 151 :



Staan de oaanzienlijke investeringen in gemeentelijk vastgoed' agv 'gewenste ontwikkelingen' niet haaks op
de ambitie de portefeuille gemeentelijk vastgoed af te bouwen?

Pagina 177

Ozb is ruim27 miljoen aan inkomsten, hiervan is meer dan 8 miljoen niet-woningen. Is het mogelijk om
van het bedrag van 8 miljoen een specificatie te maken in bedrijven en verenigingen? En welk deel van
bedrijven heeft betrekking op tuinbouw(dus schuren en bedrijfsruimten bij glastuinbouw)?

Overige:

In deze jaanekening wordt ook aangegeven of incidentele lasten zijn gedekt met incidentele baten alsook
voor structurele baten en lasten. In de pers is aangegeven door een politieke partrj dat dit in het verleden niet
het geval was, kunt u aangeven in welk jaar dit dan zo was? (Zie ook blz.20.)

Op diverse plaatsen in de jaarrekening staat vermeld dat er een capaciteitsprobleem is op verschillende
aftlelingen (bv. blz 2l,blz29,blz 114). Waarom blijft er dan geen geld over van het P-budget?

Voor welk bedrag staat voormalig gemeentehuis Monster op de balans? Als dit gebouw toch nog
gewaardeerd is, waarom heeft het raadsbesluit om te slopen geen gevolgen voor de waardering per 31
december 2018?

Met vriendelijke groet,

Namens de fractie GBW,
Joep van Veen 06-81 022746
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